
 
 

Besluitenlijst Commissie Middelen 2018-2022 
Datum 14-11-2019 
Tijd 19:30 – 20:10 
Locatie Raadzaal 
Voorzitter A.H.M. Albers 
Aanwezigen M. Bloemberg, T. Boekhorst, W. van Dinther, H. Meijer, F. Jansen, B Kagei, J. du 

Croix, B. van Bindsbergen, P. Putman, L. van der Velden C. de Winter en Lucien 
van Riswijk 

Toelichting  
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Opening en vaststellen agenda 
De voorzitter opent de vergadering en meldt dat de heer Kleinherenbrink en de heer 
Putman verhinderd zijn.  
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Inspraak 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de inspraak. 
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Vaststellen besluitenlijsten vorige vergaderingen 
De commissie besluit de besluitenlijsten van de vergaderingen van 26 september en 24 
oktober  vast te stellen. 
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Vaststellen termijnagenda en lijst toezeggingen en moties 
De commissie besluit de Raadsplanning en de (ibabs) overzichten toezeggingen en 
moties vast te stellen. 
 

De heer Kagei meldt dat voor 2020 nog geen punten op de raadsplanning zijn 
opgenomen, wanneer wordt dit aangevuld? 
Dit punt wordt meegenomen naar de Agendacommissie. 
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Raadsvoorstel verordening gegevensverstrekking basisregistratie personen 
(BRP) (Z/19/340308) 
De raad wordt voorgesteld: 
1. de Verordening gegevensverstrekking basisregistratie personen (BRP) 2019 
gemeente Zevenaar vast te stellen. 
 
Commissie 
- bij het niet goedkeuren van de verordening kunnen geen gegevens worden verstrekt, 
maar verordening geldt met terugwerkende kracht tot mei 2018, hoe zit dit voor 
gegevens die de afgelopen anderhalf jaar zijn verstrekt? 
- artikel 3.21 lid 1 aantekening beperking gegevensverstrekking voorziet in de 
mogelijkheid voor burgers om een aantekening te maken bij zijn gegevens t.a.v. de 
verstrekking. In lid 5 staat dat eens per jaar kenbaar wordt gemaakt dat die 
aantekening gemaakt/gewijzigd kan worden, is dat in 2018 en 2019 ook in Zevenaar 
gebeurd? 
- waarom stellen we niet de verordening en regeling in een document vast? Waarbij de 
verordening een raadsbevoegdheid en de regeling een collegebevoegdheid betreft. 
- als de regeling door het college wordt vastgesteld kritisch kijken naar de 
werkzaamheden, waarbij wordt getoetst aan relevante wetgeving, zoals de AVG. 
 
 
College 
Nadat AVG is ingevoerd moet een verordening gegevensverstrekking worden 
vastgesteld met terugwerkende kracht, dit voorstel voorziet daarin. De verordening en 



 
 

de regeling worden getoetst aan de AVG. ‘’gegevensverstrekking aan derden’’ is 
flexibel begrip, wat wordt verstaan onder derden wordt nader geduid in de regeling.  
De vraag over de aantekening t.a.v. beperking gegevensverstrekking en of dit tot nu 
toe jaarlijks is uitgezet, wordt schriftelijk beantwoord. 
 
Conclusie 
Het voorstel wordt als hamerstuk doorgeleid naar de raadsvergadering. 
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  Raadsvoorstel lidmaatschap gemeenschappelijke regelingen bij 
Werkgeversvereniging gemeentelijke gemeenschappelijke regelingen 
(Z/19/341105) 
De raad wordt voorgesteld om: 
1. geen wensen en bedenkingen te uiten op voorgenomen besluiten van 
gemeenschappelijke regelingen, waaraan de gemeente Zevenaar deelneemt, om lid te 
worden van de werkgeversvereniging voor gemeentelijke gemeenschappelijke 
regelingen; 
2. de algemeen besturen van deze gemeenschappelijke regelingen te informeren over 
uw zienswijze. 
 
Commissie 
Er wordt een vraag gesteld over de verhoging van de contributie die de 
Gemeenschappelijke Regelingen gaan betalen aan de VNG. Is die verhoging niet 
onevenredig en wordt dat niet doorbelast aan de gemeenten?   
 
College 
De waarnemen portefeuillehouder geeft aan dat de verhoging meevalt omdat de 
meeste Gemeenschappelijke Regelingen in de regio een kleine schaal hebben. Zolang 
de veiligheidsregio niet meedoet, valt de verhoging mee. Als leden van de VNG blijven 
gemeenten hier attent op. Het voordeel dat behaald wordt is naar verwachting groter, 
doordat veel kosten zouden moeten worden gemaakt als GR’en zelf cao’s e.d. moeten 
afsluiten. 
 
Conclusie 
Het voorstel wordt als hamerstuk doorgeleid naar de raadsvergadering. 
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Raadsvoorstel Vertegenwoordiging in verbonden partijen (Z/19/343108) 
De raad wordt voorgesteld om: 
1. De vertegenwoordiging in verbonden partijen als volgt aan te passen: 
a) Algemeen bestuur werkvoorzieningsschap Presikhaaf (in liquidatie) 
Lid: Elfrink, plaatsvervangend lid: Winters; 
b) Algemeen bestuur Streekarchivariaat de Liemers en Doesburg 
Lid: van Riswijk, plaatsvervangend lid: locoburgemeester; 
c) Dagelijks bestuur Reinigingsdienst Liemers 
Lid: Koers, plaatsvervangend lid: van Dellen. 
 
Conclusie 
Het voorstel wordt als hamerstuk doorgeleid naar de raadsvergadering. 
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Punten van orde commissie 
Er zijn geen punten van orde ingediend. 
 

9 Mededelingen portefeuillehouders 



 
 

 Burgemeester van Riswijk: 
1. Het proces in de regio Arnhem Nijmegen, de uitnodiging voor 2 december wordt 
herhaald, hopen op een grote opkomst. 2de bijeenkomst staat in het teken van 
verwerken wat is opgehaald tijdens de eerste bijeenkomst en de richting bepalen. De 
derde bijeenkomst in januari staat in het teken van het formuleren van een voorstel dat 
richting de raden gaat. 
2. Door verschillende ontwikkelingen worden momenteel uit de basisteams 
politiemensen weggetrokken wat invloed heeft op de bezetting in de regio. Ook 
ontwikkelingen met cellencomplexen hebben invloed, voorlopig blijft dit echter Arnhem, 
in de toekomst wordt deze naar alle waarschijnlijkheid naar Elst verplaatst. 
3. Naar aanleiding van de motie  vrijwilligersprijs is overleg met initiatiefnemers oude 
vrijwilligersprijs geweest. De prijs wordt voor het eerst uitgereikt tijdens de 
nieuwjaarsreceptie. Door een commissie worden criteria ontwikkeld, waarmee 
nominaties worden afgewogen. Van de eerste keer worden vervolgens leerpunten 
meegenomen voor de komende jaren.  
 
Naar aanleiding van de tweede mededeling wordt gevraagd naar de invloed van de 
invoering wet verplichte GGZ op de politie. 
 
Naar aanleiding van die vraag geeft de portefeuillehouder aan dat waar het voor 
gemeenten een nieuw taakveld betreft met nieuwe verantwoordelijkheden en 
werkzaamheden, dit voor de politie niet het geval is. 
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Rondvraag 
De leden van de commissie kunnen vragen stellen aan de portefeuillehouders. 
 
Commissie 
1. Asielzoeker probleem, het coa zoekt een tijdelijk centrum voor 2,5 jaar, er zou een 
brief zijn uitgegaan naar gemeenten voor leegstaande panden. In deze regio zou het 
gaan om zo’n 200 mensen en dan voornamelijk familie opvang. Heeft het college dit 
ontvangen en is er een standpunt? 
2. In de meerjarenbegroting is een bezuiniging op verbonden partijen opgenomen met 
een inspanningsverplichting voor het college om dit te realiseren. Wat is de stand van 
zaken? Ook wordt gevraagd naar de standpunten van de andere fracties. 
3. Is er een overzicht van de nieuwe taakverdeling in het college? 
 
College 
1. De gemeente is nog niet benaderd, nog geen kennis van de brief. Als van het coa 
een verzoek komt, dan komt de portefeuillehouder daarop terug.  
2. Het college is bezig met de opdracht. Burgemeester van Riswijk onder andere voor 
de Veiligheidsregio en de Samenwerking de Liemers. Hij heeft aan dat de boodschap 
duidelijk is en dat er voor de veiligheidsregio een bestuursvergadering gepland staat 
voor het aanpassen van de begroting, die tot lagere bijdragen voor de gemeenten kan 
leiden. Ook overschotten gaan terug naar de gemeenten. Aan de andere kant zou ook 
een standpunt vanuit de GR’en kunnen zijn dat minder bijdrage leidt tot minder afname. 
Er wordt serieus aan gewerkt. 
3. De raad is met een overzicht geïnformeerd in RIB 2019-109. 
 
Omdat de rondvraag niet de gelegenheid biedt voor de fracties om in gesprek te gaan 
over de vraag die gesteld is over de verbonden partijen, wordt dit punt meegenomen 
naar de Agendacommissie om te bezien of dit als punt van orde meegenomen kan 
worden. Daarbij wordt het verzoek gedaan om, als het geagendeerd wordt een 
overzicht van de verbonden partijen en de geleverde diensten aan te leveren voor de 
discussie. 
 

11 
 

Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 20:10 

 


